

Konformitätserklärung / declaration of conformity

Kroschke sign-international GmbH
Kroschkestr. 1
D-38112 Braunschweig

erklärt hiermit, dass die nachstehend beschriebene PSA / hereby declares that the PPE described below

SensaTriP® AQL 0.65



Kat. III



EN 374-1:2016/TypeB



JKT

EN 374-2:2016



AQL 0.65

EN 374-5:2016



VIRUS

übereinstimmt mit den Bestimmungen der PSA Verordnung 2016/425 und den europäischen harmonisierten Normen EN 420:2009 und EN 374-1:2016 Teil 1, 2 und 5 (ISO 16604:2004 zum Schutz gegen Chemikalien, Mikroorganismen und Viren), der EN 16523-1:2015 (Bestimmung des Widerstands von Materialien gegen die Permeation von Chemikalien) und der EN 16350 (Schutzhandschuhe – Elektrostatische Eigenschaften).

complies with the provisions of PPE Regulation 2016/425 and the European harmonized standards EN 420: 2009 and EN 374-1: 2016 Part 1, 2 and 5 (ISO 16604:2004 for protection against chemicals, micro-organisms and viruses), the EN 16523-1: 2015 (Determination of the resistance of materials against the permeation of chemicals) and EN 16350 (Protective gloves - Electrostatic properties).

identisch ist mit der PSA, die Gegenstand der von dem akkreditierten Prüfinstitut 0197 TÜV Rheinland LGA Products GmbH ausgestellten Baumusterprüfbescheinigung Nr. BP 601384720001 war.

is identical to the PPE, which was the subject of type examination certificate No BP 601384720001 issued by the notified Body 0197 TÜV Rheinland LGA Products GmbH.

dem Verfahren gemäß Modul C2 der Verordnung 2016/425 unter Kontrolle der gemeldeten Stelle 0197 TÜV Rheinland LGA Products GmbH unterliegt.

is subject to the procedure under Module C2 of Regulation 2016/425 under the control of notified body 0197 TÜV Rheinland LGA Products GmbH.

Braunschweig, den 04.05.2019


Rolf Maaß
Geschäftsführer / managing Director

11 19 09 05 19